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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 09 november 2021  

Aanwezig  : Peter van Gerven, Kees Henkelman, Hendrik-Jan Melissen,    
                                  Ben van den Reek, Maria van der Sommen, Rob Thieme en    
                                  Jan Timmers (voorzitter) 
Gast                        :  
Afwezig  : Rutger Janssens (wijkmanager). 
Versie en datum     : versie 2, 29 november 2021.                                                                                                                                                                                                                                                                                          

1. Opening en vaststelling van de agenda.                                                                                                         
Jan Timmers opent de vergadering en heet eenieder welkom. Een bijzonder 
woord van welkom aan Rob Thieme, de nieuwe voorzitter van de nieuw 
samengestelde werkgroep “Infra”.  
Een korte voorstelronde wordt ingelast. 
 
Rutger Janssens heeft zich afgemeld. Het bestuur vindt dit jammer omdat de 
bijdragen van Rutger altijd welkom zijn en er ook nu weer agendapunten 
behandeld zullen worden waarbij Rutger een toelichting kan geven. De secretaris 
zal Rutger eventuele vragen per mail doen toekomen. 
 
Aan de agenda wordt toegevoegd de kerstattentie dit jaar voor vrijwilligers; verder 
overeenkomstig vastgesteld.  
 

2. Mededelingen vooraf. 
Jan Timmers meldt dat hij een mail heeft gekregen van Daan Jansen, stagiair 
wijkmanagement, om deel te nemen aan een interview m.b.t. het vraagstuk of 
bewonersraden voldoende toegerust zijn om aan de voorwaarden van de 
gemeentelijke verordening te voldoen. Jan heeft hier positief op gereageerd. 

Jan Timmers deelt mede dat hij tijdens het Bewonersradenoverleg Stedelijk  op 
10 november een korte presentatie geeft over de invulling van sociale cohesie 
binnen de wijkraad Molenhoek. 

Ben van den Reek meldt dat huisartsen een zg. “wijksafari” organiseren waarbij 
zij de diverse sociaal-maatschappelijke verenigingen bezoeken. Ook BijBomans 
heeft een uitnodiging gekregen.  

3. Ingekomen en uitgaande post (Peter van Gerven). 

De correspondentielijsten week 41 t/m week 44 2021 geven geen aanleiding tot 
verdere opmerkingen. Diverse stukken zijn geagendeerd. 

4. Verslag BV 12 oktober 2021 (versie 2).  
Naar aanleiding van het verslag: 
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- Vertrek Hendrik-Jan Melissen als voorzitter werkgroep “Groen”: Henrik-Jan 
licht toe dat hij wel als lid van het bestuur zich in wil blijven zetten om nieuwe 
zaken/ontwikkelingen op te pakken en een impuls te geven. Naast zijn 
werkzaamheden verbonden aan het tot stand brengen van een gemeentelijk 
onderhoudsplan wijk Molenhoek denkt hij bijvoorbeeld aan het onderwerp 
“Sociale cohesie”. Na enige discussie over dit voorstel en de 
(on)mogelijkheden (de statuten verzetten zich hier niet tegen) besluit het 
bestuur positief. Hendrik-Jan blijft lid van het bestuur; in de loop van volgend 
jaar zal een evaluatie plaatsvinden. 

- Terugblik op viering 5-jarig bestaan BijBomans: Ben van den Reek wil zijn mail 
hierover toevoegen aan het verslag. Wat betreft de Open Dag en een 
herhaling al of niet, het volgende. Een evaluatie binnen de beheercie heeft 
nog niet plaatsgevonden. Die komt nog.  
De 9e oktober is wat mij betreft echter meer dan prima verlopen. De opzet, de 
combi met de speelgoedmarkt, de aankleding, de aankondigingen, de 
belangstelling, de onderlinge hulpvaardigheid en de gezelligheid waren 
uitstekend. Uiteraard heeft het prachtige weer belangrijk bijgedragen.  
Dit alles draagt mi weer bij aan een succesvol vervolg van BijBomans (en 
wijkraad). 
Wat betreft een herhaling denk ik aan een volgend lustrum, over 4 jr dus.  
De eindafrekening dan wel het financiële overzicht van de open dag en BBQ 
komt nog.  
Maria van der Sommen heeft de bloemisten bezocht en een bedankkaart 
afgegeven. De drankhandel en de slager zijn niet door haar benaderd en dat 
was ook niet zo afgesproken. 
Zie verder agendapunt 5. 

- Rondje langs de werkgroepvelden BijBomans: Ben van den Reek merkt op dat 
dat hij graag eerst binnen de beheergroep BijBomans wil overleggen over de 
opmerking vanuit het bestuur om meer aandacht te hebben voor de 
“openheid” van BijBomans en de mogelijkheid van meer nieuwe 
(wijk)groepen/verenigingen en activiteiten te interesseren en te ontvangen. Hij 
stelt voor om hier in een volgende vergadering, nadat dit bsproken is in de 
beheergroep BijBomans, op terug te komen. Aldus wordt besloten. 

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
 
5. Evaluatie Opendag BijBomans en 5-jarig bestaan.                                                                    

Ben van den Reek geeft namens de beheergroep BijBomans een korte 
mondelinge samenvatting van de door de beheergroep gehouden evaluatie.  
Het was een geslaagde en succesvolle dag. Ook van de deelnemers zijn alleen 
maar positieve reacties gekomen. De beheergroep wil zijn dank uitspreken voor 
de inzet van allen die hier aan bijgedragen hebben. Jan Timmers spreekt namens 
het bestuur zijn dank uit voor de geleverde inspanningen van de beheergroep. 
Zonder hun inzet was dit niet zo’n geslaagd evenement geweest.  
Ben wordt verzocht de waardering van het bestuur over te brengen aan de 
beheergroep.  
 
Ben stelt dat de beheergroep van mening is dat het houden van een opendag 
zeker herhaald kan worden, maar niet elk jaar zoals het bestuur heeft 
aangegeven. Zij willen dit wel weer organiseren bij het volgende lustrum. 
Toegelicht wordt dat het bestuur wel elk jaar een speciale bijeenkomst wil 
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organiseren voor de vrijwilligers van BijBomans en de wijkraad. Dit als alternatief 
voor de nieuwjaarsbijeenkomst. De kerstattentie wil het bestuur wel handhaven. 
 
De beheergroep vraagt aandacht voor de voorbereidingen en met name de 
noodzakelijke opbouw- en afbraakwerkzaamheden bij het organiseren van een 
opendag. Gelukkig heeft het weer het toegelaten om bij deze opendag te beluiten 
om geen partytenten te plaatsen. Hierdoor zijn veel logistieke en opbouw- en 
afbraakwerkzaamheden voorkomen. Mocht dit in de toekomst wel noodzakelijk 
zijn, dan is een grotere inzet van meer (jonge) vrijwilligers noodzakelijk. 
 
Inmiddels is het kostenoverzicht opgesteld en aan het bestuur aangeboden. Ben 
geeft aan dat de aangevraagde BAG-bijdrage niet is toegekend, maar dat 
tegelijkertijd hierbij is aangegeven dat hiervoor een andere (gemeentelijke) 
oplossing gevonden is. Deze bijdrage is nog niet ontvangen. Peter van Gerven 
zal Rutger Janssens vragen hoe het hiermee staat. 
Vastgesteld wordt dat het kostenoverzicht binnen het hiervoor gereserveerde 
budget blijft en het overzicht wordt geaccepteerd. 
 
In het verlengde van het organiseren van een nieuwe opendag wordt aandacht 
besteed aan:  
- Het promoten van de Buitenbeter-app. Het is goed dat de volgende keer ook 

hieraan aandacht wordt gegeven door bijvoorbeeld het plaats inruimen voor 
een stand (werkgroep Groen/werkgroep Infra?). Rutger Janssens zou nog 
binnen de gemeente aandacht vragen voor het gegeven dat de app. minder 
goed functioneert in de communicatie met de melders (no-reply-functie). 
Opgemerkt wordt dat dit wellicht ook te maken kan hebben met het 
beschikbare budget. Peter van Gerven zal Rutger vragen hoe het hiermee 
staat; 

- Beschikbaarheid van visitekaartjes. Er zijn algemene visitekaartjes voor de 
wijkraad en BijBomans. Deze kunnen ook gebruikt worden bij de opendagen. 
Het bestuur besluit dit te handhaven. Maria van der Sommen merkt op dat bij 
een volgende set het nieuwe logo gebruikt moet worden. 

 
6. Buurtbijen. 

De geplande bijeenkomst met de supportgroep Buurtbijen is niet doorgegaan. Er 
zal een nieuwe datum gevonden moeten worden. 
 

7. Notitie m.b.t. Wet bestuur en toezicht rechtspersonen. 
Kees Henkelman heeft een eerste notitie opgesteld en aan het bestuur 
aangeboden. Afgesproken wordt dat alle bestuursleden de hierin gestelde vragen 
beantwoorden en eventuele opmerkingen aangeven en aan Kees doen 
toekomen. Kees zal op basis hiervan de notitie aanpassen. Zodra dit een feit is 
wordt dit punt opnieuw geagendeerd. Dan wordt ook de vraag meegenomen of 
het noodzakelijk is om de statuten aan te passen en eventueel een (beperkt) 
huishoudelijkreglement op te stellen. 
                                                                                    

8. Notitie m.b.t. Tekeningsbevoegdheid bij sponsorcontracten. 
De door Kees Henkelman opgestelde notite wordt akkoord bevonden. In de 
voorliggende casus wordt het sponsorcontract namens de wijkraad ondertekend 
door Jan Timmers als voorzitter van de wijkraad en Ben van den Reek als 
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voorzitter van de beheergroep BijBomans. Dit is voor nu een eenmalige 
oplossing. In het nog te houden overleg over statuten en huishoudelijkreglement 
zal de tekeningsbevoegdheid een plaats moeten krijgen. 
 

9. Rondje langs de werkgroepvelden. 
Bestuur algemeen (Jan Timmers): 
- Rosmalensbelang: Jan heeft een bijeenkomst van Rosmalensbelang 

bijgewoond (in het kader van de voorbereidingen van de verkiezingen). 
- Wijkonderhoudsplan: Hendrik-Jan en Jan hebben regelmatig overleg met 

Sandra Ilbrink en Hanno de Hoog over de totstandkoming van dit plan. Er 
wordt vanuit de gemeente er naar gestreefd om voor de jaarwisseling een 
eerste concept op te leveren. 

- Zaaltje van de kerk: Er zijn contacten geweest over de vergoeding die voor 
gebruik van het zaaltje gevraagd wordt. Reactie van de penningmeester van 
het kerkbestuur wordt afgewacht.  
Ben geeft aan dat de beheergroep BijBomans zich heeft afgevraagd of dit 
zaaltje nog meer algemeen (o.a. door de wijkraad en BijBomans) gebruikt kan 
worden. De mogelijkheid is geopperd om in overleg met het kerkbestuur het  
plaatsen van de keuken voor de kookgroep te verkennen. 

- Goedgekeurde verslagen van de bestuursvergaderingen: Ben vraagt of deze 
openbaar zijn. Maria geeft aan dat de samenvattende verslagen gemaakt door 
Peter door haar op de website geplaatst worden. 

BijBomans (Ben van den Reek):                                                                    

- Coronamaatregelen: Ben meldt dat de afgekondigde coronamaatregelen 
gevolgd worden. Bij binnenkomst BijBomans wordt toegangscontrole 
uitgevoerd met de coronapp. QR-code. 

- Tweede digibord: De beheergroep BijBomans is inmiddels akkoord met het 
plaatsen van een tweede digibord. Jan zal een offerte opvragen 

Communicatie (Maria van der Sommen): 

- Extra nieuwsbrief: Hierin wordt aandacht besteed aan de toegangscontrole 
BijBomans en Eten en drinken BijBomans (kookclub). 

- Buurtapp.: Voor de Bisschp Bekkerslaan is een burtapp. operationeel. Maria 
zal een artikel opstellen over de in gebruik zijde app.’s. 

- Fijnstofmeting A-59 Oost: Er zal een fijnstofmeting gedaan worden. 

Financiën en Fondsenwerving (Kees Henkelman): 

- Geen verdere bijzonderheden naast agendapunten 7 en 8. 

Openbare en sociale veiligheid (Peter van Gerven): 

- Herhalingscursus reanimatie: In verband met de nieuwe coranamaatregelen 
heeft Peter de herhalingscursus nog niet opgestart. 

- Huisbezoeken 80+: Een eerste kennismakingsbijeenkomst onder leiding van 
Farent heeft plaatsgevonden. Ongeveer 350 bewoners zijn/worden schriftelijk 
benaderd en uitgenodigd om aan te geven of er behoefte is aan een gesprek. 
Er zijn een tiental vrijwilligers gevonden die deze gesprekken gaan voeren. Zij 
worden op dit moment opgeleid. De werkgroep zal de resultaten van de 
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gesprekken evalueren en bezien welke acties verder ondernomen kunnen 
worden. Het project duurt een jaar en heeft betrekking op alle wijken van       
’s-Hertogenbosch.  

Openbare ruimte en groen (Hendrik-Jan Melissen): 
 
- Nieuwe voorzitter: Er zijn inmiddels contacten met een kandidaat voorzitter ter 

opvolging van Hendrik-Jan. 
- Herinrichting Kloosterstraat: De werkgroep “Groen” is betrokken bij de 

herinrichting van de Kloosterstraat voor wat betreft parkeren en groen bij het 
afhaalpunt AH. Inmiddels is men ook gestart met de bouw van de nieuwe 
Karwei. 

- Bladruimen: De nieuwe gemeentelijke aanpak bij het bladruimen levert veel 
negatieve en onbegrepen reacties op. De door de gemeente verspreide brief 
hierover is niet afgestemd met de werkgroep. Dit is aanleiding voor een 
evalutiegesprek met de gemeente. 
 

Ruimtelijke ordening en verkeer “Infra” (Rob Thieme): 
 

- Inwerken: De werkgroep “Infra” is in zijn nieuwe samenstelling aan het 
inwerken. De resultaten van de eerdere wijkschouw zijn op een rij gezet 
(excel-bestand) en worden geprioriteerd. 

- Bestuurlijke app-groep: Rob vraagt of het bestuur werkt met een app-groep 
voor onderlinge communicatie. Dit is niet het geval. Wellicht is het zinvol om 
hier mee te experimenteren. Maria zal haar gedachten hierover laten gaan. 
 

10. Voorbereiding tijdelijk asielzoekerscentrum Autotron. 
In de krant hebben we kunnen lezen dat er voorbereidende gesprekken zijn en 
worden gevoerd voor de mogelijkheid van een tijdelijke opvang van 300 
asielzoekers op het terrein van het Autotron. Het is de vraag of wij hierop moeten 
reageren? 
Jan schets zijn ervaringen met de inrichting van de vorige centra op dit gebied. 
Het bestuur besluit de verdere berichtgeving hierover af te wachten. Peter zal 
Rutger benaderen met de vraag wat de stand van zaken is en op welke wijze de 
omgeving en dus ook de wijkraad betrokken wordt. 

 
11. Voorbereiding gesprek met wethouder Roy Geers op dinsdag 14 december 

2021. 
Ben van den Reek stelt voor om de eerder opgestelde notitie voor gesprekken 
met politieke partijen hier in mee te nemen. Hij zal de notitie nog eens doorsturen. 
De bestuursleden kunnen dan hierop reageren en aanvullen. 
 
De voorbereiding van het gesprek start voorafgaande aan de 
bestuursvergaderring op 14 december (19.00 uur). 

 
12. Wat verder nog ter tafel komt/rondvraag. 
Ben van den Reek oppert het idee om jonge mensen, bijvoorbeeld de kinderen van 
de Troubadoer, in contact te brengen met de ouderen in de wijk (80+-groep). Peter 
zal dit meenemen naar de werkgroep huisbezoeken 80+ en vragen of zij hier ook iets 
in zien en kunnen betekenen. 
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13. Sluiting. 
De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor hun inbreng. 

De informatie verzonden met dit (e-mail) bericht is vertrouwelijk en uitsluitend 
bestemd voor de geadresseerden. Gebruik van deze informatie door anderen dan de 
geadresseerden is, zonder voorafgaande toestemming van de rechthebbende, 
verboden. De Stichting Wijkraad Molenhoek staat niet in voor de juiste en volledige 
overbrenging van de inhoud van een gezonden (e-mail) bericht, noch voor de 
ontvangst hiervan.  

 

 


